
Z á p i s 
komise AE 

23.12.2024 - online 

  
Program:  

1. Zahájení zasedání, kontrola usnášeníschopnosti 
2. Volba zapisovatele 
3. Schválení programu 
4. Zpráva činnosti 
5. Finanční zpráva 
6. Zpráva trenérské komise 
7. Development Aerials Program 
8. Revize majetku a potřeby disciplíny AE 
9. Kontrola probíhajících a zadání nových úkolů 
10. Schválení usnesení komise AE 
11. Závěr zasedání  

 
Zúčastnění členové komise: Aleš Valenta, Martina Vavroušková Konopová, Radek Gronych, Pavel Landa 

 
1. Zahájení zasedání, kontrola usnášeníschopnosti 

Jednání komise AE zahájil Aleš Valenta a přivítal všechny přítomné. Následně členové komise AE 

schválili program. 
 
 

2. Volba zapisovatele 

Návrh Aleš Valenta 

  PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 

3. Schválení programu 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 

4. Zpráva činnosti 
Aleš Valenta informoval členy komise AE o činnosti disciplíny. V měsíci 09/24 se nad rámec tradičních 
tréninků členové reprezentace a select teamu zúčastnili team buildingové akce na golfu v Rapotíně. 
V 11/24 proběhl trampolínový kemp v Liberci, tisková konference v Praze a rozlyžování na ledovci 
v Rakousku. V první polovině 12/24 se členové SEN a JUN reprezentace připravovali na sněhu ve 
finské Ruce, kde proběhli i první dva závody EP. Dvojzávod EP, který se měl ve švýcarském Airolu 
uskutečnit před Vánoci byl pro nedostatek sněhu přeložen na jiný termín. Kontinuálně probíhají 
přípravy na závody ČP a MČR – Klepáčov a Špičák. Proběhla schůzka v ČT ohledně přenosů SP a MS. 
V následujícím roce nebudou finanční prostředky na MTZ z NSA. Nicholas Novák byl vybrán do TOP 
týmu ČOV. 
 

Komise AE bere na vědomí. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 
 



5. Finanční zpráva 
Aleš Valenta informoval členy komise AE o aktuálním stavu CF AE, konečném stavu výdajů roku 2024 
a plánovaném rozpočtu pro rok 2025. 

 

Komise AE bere na vědomí. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 

 

6. Zpráva trenérské komise 
Martina Vavroušková Konopová informovala členy komise AE o výkonnostním růstu členů 
reprezentace, výběrů a oddílů. Trampolínový kemp byl zaměřen na zdokonalení letové fáze dvojných 
salt v bungee. Rozlyžování v rakouském Tuxu bylo v duchu krátkých a dlouhých oblouků s velkým 
důrazem na správnou pozici skokana při dopadech na sníh. Trénink skoků ve finské Ruce naplnil 
očekávání a cíle. Všichni členové SEN a JUN reprezentace splnili jejich výkonnostní plány. Adéla 
Měrková – dvojné salto, Jakub Dressler – dvojné salto, Šimon Kroupa – dvojné salto, Vendula 
Měrková – jednoduché salto, Kristýna Šimková – jednoduché salto. 13. a 14.12 se uskutečnili závody 
Evropského poháru za účasti závodníků z celého světa. Ženy: 7. a 8. místo - Adéla Měrková, 16. a 16. 
místo - Vendula Měrková, 17. a 19. místo - Kristýna Šimková. Muži: 25. a 24. místo - Jakub Dressler, 
29. a 20. místo - Šimon Kroupa. Nicholas Novak se připravoval individuálně v Park City, USA. 
Začátkem roku 2025 nás čeká Mistroství světa juniorů ve složení Dressler, Kroupa, Šimková. 
Světových pohárů se zúčastní Novak a A. Měrková. Se začátkem závodů SP se rozjede i kvalifikace na 
ZOH 2026. 
Kritéria nominace na ZOH: 

- Minimum 80 FIS bodů k 19.1.2026 
- Minimálně 1x do 30. místa ve Světovém poháru nebo Mistroství světa počínaje 1.6.2024 
- do 24. místa v celkovém hodnocení Světovém poháru 2025/26 

 

Komise AE bere na vědomí. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 

 

7.  Development Aerials Program 
Komise AE prodiskutovala a schvaluje aktualizovaný Development Aerials Program a to v přímém 
souladu s dlouhodobou koncepcí AE30. 
 

Komise AE bere na vědomí a schvaluje. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 

 

8. Revize majetku a potřeby disciplíny AE 

Komise ověřila stav majetku disciplíny AE. 
Komise se shodla na nutnosti instalace bungee systému pro potřeby reprezentace na léto 2025. 

 

Komise AE bere na vědomí. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 
 



9. Kontrola probíhajících a zadání nových úkolů 

Aleš Valenta – vyřízení žádosti o zapůjčení bungee systému 

Aleš Valenta – schůzky s gymnastickými a trampolínovými oddíly 

Pavel Landa – zajištění uskladnění sítí a tyčí 

Martina Vavroušková Konopová, Daniela Richter, Aleš Valenta – vyhledávání mladých talentů 
 

Komise AE bere na vědomí a schvaluje. 

  PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 

10. Schválení usnesení komise AE 

Komise AE schvaluje usnesení z tohoto jednání.  
PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 

11. Závěr zasedání  

Další setkání komise AE proběhne v 1. čtvrtletí 2025. Forma, místo a čas bude upřesněn. 
 

zapsal: Aleš Valenta 

ověřil: Pavel Landa 


